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Vragen van de leden Bisschop (SGP) en Van Toorenburg (CDA) aan de 
Minister van Binnenlandse Zaken en Koninkrijksrelaties over het maken van 
pasfoto’s op gemeentehuizen (ingezonden 27 februari 2015). 

Vraag 1
Hebt u kennisgenomen van het bericht dat onder meer bij de stadsdeelkanto-
ren in de gemeente Amsterdam pasfoto’s voor identiteitsdocumenten kunnen 
worden gemaakt?1 

Vraag 2
Weet u of er meer gemeenten zijn die een dergelijke faciliteit aanbieden of 
overwegen dit te doen? 

Vraag 3
Hoe verhouden zulke voornemens zich tot uw eerdere uitspraken in de Kamer 
en in de richting van de fotobranche dat er geen voornemens zijn om het 
maken van pasfoto’s op gemeentehuizen mogelijk te maken, zoals ook 
gevraagd is in de motie-Knops c.s. over dit thema?2 

Vraag 4
Behoort het maken van pasfoto’s tot de taken van de gemeente? 

Vraag 5
Zijn er ontwikkelingen rond bijvoorbeeld veiligheid die het maken van 
pasfoto’s op gemeentehuizen noodzakelijk maken? 

Vraag 6
Op welke wijze is de kwaliteit van de pasfoto’s gewaarborgd? 

Vraag 7
Wat is uw oordeel over het maken van foto’s op gemeentehuizen in het licht 
van concurrentie met de particuliere fotobranche? Leidt dit niet tot oneerlijke 
concurrentie? 

1 Zie o.a.: http://www.amsterdam.nl/veelgevraagd/?caseid=%7B0D7FE90F-2E15-49DD-A9AC-
04E3C9477335%7D

2 Kamerstuk 25 764, nr. 34.
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Vraag 8
Bent u bereid om met de gemeenten in gesprek te gaan of het maken van 
pasfoto’s wel tot de gemeentelijke taken behoort en niet leidt tot oneerlijke 
concurrentie?
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